
 Referat af generalforsamling i Fuglebjerg Multipark 27.01.2025 

 Mødedato: 
 27-03-2025 

 Mødedeltagere: 
 Ca. 25 personer blandede unge og voksne 

 Bestyrelse: 
 Thomas Bornholt, Jannie Bornholt, Henny Hoffmann, René Theil. 

 1.  Valg af dirigent 

 Maria Andersen 

 2.  Valg af referent 

 Henny Hoffmann 

 3.  Valg af stemmetællere 

 Susanne Petersen 
 Rasmus Faber Krav 

 4.  Bestyrelsens beretning 

 Udskydelse af legeplads-projekt skyldes udfordringer med entreprenør. 
 Legepladsredskaber er leveret til Kompan, og opstart af byggeriet forventes i foråret 
 2025. 
 Kort fortælling vedr.indholdet af legepladsen og Sansehave. 
 Fremvisning af tegning over sansehave og legeplads. 
 Fremlæggelse af plan vedr. asfaltarbejde på alle stier mellem områderne. 
 Fremlæggelse af plan om multibane, i samarbejde med FIF, med opstart i foråret 
 2025. 
 Ingen unormale problemer i multiparken, herunder hærværk, alkohol, oprydning. 

 Der opleves generelt en stigning i interessen fra andre byers unge. Men unge fra 
 Fuglebjerg opfører sig eksemplarisk. 
 Der har været enkelte episoder med unge fra Næstved. 

 Selvbetjening kiosk, kører uden unormalt svind og er med til at finansiere 
 driften af multihuset, herunder elforbrug. 



 Der er en fremtidig drøm om at udvikle BMX banen, samt området bag bowlen, som 
 ønskes inkluderet i bowle/skateområde. 

 5.  Aflæggelse og godkendelse af årsregnskab for det forløbne år 

 Underskrevet regnskab fremlagt. 

 Forslag fremlagt af generalforsamling omkring del udbetalinger fra kommunen i 
 stedet for enkelt beløb til drift af hus og område. 

 Penge fra events, går primært til driftsomkostninger. 

 6.  Godkendelse af budget og fastsættelse af kontingent 

 Budgettet er fremlagt, men der gøres opmærksom på, at budgettet udelukkende er 
 estimeret, fordi driftsudgifterne til sansehave og legeplads endnu ikke kendes. Driften 
 af multihuset er stadig afhængig af private donationer. 

 Personer under 18 år. 2024: min. 100 kr. - 2025: min. 50 kr. 
 Personer over 18 år. 2024: min. 200 kr. - 2025: min. 200 kr. 
 Virksomheder 2024: min. 1000 kr. - 2025: min. 1000 kr. 

 7.  Behandling af indkomne forslag 

 Der er ikke fremsendt nogen indkomne forslag. 

 8.  Valg af bestyrelse 

 På valg: 
 Næstformand : René Theil 
 Kasser : Jannie Bornholdt 
 Bestyrelses medlem: Elias Bjørn Brandt Weinrich 

 Valgt: 
 Næstformand: René Theil 
 Kasser: Jannie Bornholdt 
 Bestyrelses medlem: Jamie Holm Wulff Larsen 

 9.  Valg af suppleanter 

 Valgt: 
 Suppleant: Tommy Ohrberg 
 Suppleant: Lilly Willumsen 



 10.  Valg af revisor 

 Hanne Birkevang - Ikke på valg 

 11.  Valg af revisorsuppleant 

 Leif Risfelt 

 12.  Eventuelt 

 Kaffeautomat fungerer sjældent, men problemet er blevet løst. 

 Mere reklame vedr. medlemskaber. 
 Flyer der kan udleveres til, personer der ønsker medlemskab, som oplyser om 
 hvordan man kan støtte foreningen økonomisk eller praktisk. 

 Evt. reklameindtægter fra reklamer på den nye multibane. 

 27. marts 2025 

 ________________________________________ 
 Dirigentens underskrift 


